
 

 

 

編者的話 

  大家好，轉眼間便來到 12月聖誕的日子了，雖然香港不會下雪，但近日開始不論

是在街道上，或是在商場內均看到各式各樣美輪美奐的聖誕裝飾。而每當聖誕的歌聲

響起，我們都會感到特別溫馨和喜樂。各位家長，你會打扮成聖誕老人把禮物悄悄地

放進聖誕襪裡，送給孩子們一個驚喜嗎？會如何與家人歡度聖誕呢？你們又會安排甚

麼節目和準備怎樣的聖誕大餐呢？ 

為了迎接聖誕佳節的來臨，本園將會在 12月 20日（星期三）舉行聖誕聯歡會，

屆時小朋友可於活動時段內與同學們一同參與具聖誕特色的遊戲，相信小朋友定必與

我們一樣十分期待當天的來臨吧！ 

最後，我們誠邀家長與小朋友一起創作一個獨一無二的聖誕吊飾，完成後帶回來

佈置校園，希望各位家長能夠積極參與，發揮創意，一同為學校增添節日的色彩，亦

希望藉   此促進親子關係，並享受創作的樂趣。我們期待著您的參與和支

持，讓我們一起創造一個難忘的聖誕節。祝大家聖誕快樂！  

有關活動詳情如下︰  
交件日期：2023 年 12 月 4 日(星期一)至 12 月 15 日(星期五) 

作品形式：1.可選用任何環保材料及各種創作技巧 

2.作品尺寸不限 

3.必須是可掛吊之裝飾 
 

 

請將聖誕襪剪出， 

並掛在聖誕吊飾上交回學校 



 

 

 

 

 

Although it doesn’t snow here in Hong Kong, Christmas decorations of all kinds have already been 

placed around streets and shopping malls recently to let everyone know that Christmas is finally here! 

Christmas carols playing can make us feel so happy and warm. We wonder, do our student’s parents dress 

up as Santa Claus to put presents under the tree or inside stockings to surprise the little ones? How do 

you spend your Christmas with your family? What do you do and how amazing is your Christmas dinner?  

In preparation for the Christmas season, our school will be having a Christmas party on 20th December 

(Wednesday). Children can participate in numerous Christmas games and we hope everyone can look 

forward to the day! 

 

Finally, we would also like to invite parents and children to create a unique Christmas ornament. The 

designs will be used to decorate the school for Christmas! We hope that both parents and children will 

participate actively and creatively to add festive colours to our school campus. We look forward to 

everyone’s participation and support in creating an unforgettable Christmas. Merry Christmas everyone! 

 

Details of the activity are as follows:  

Submission Date: 4th December 2023 (Monday) to 15th December 2023 (Friday) 

Remarks:  

1. Choose any type of environmentally friendly 

materials and creative designs to create your  

ornament 

2. There is no fixed sizing 

3. Make sure that it is a hanging ornament  

Please cut out this label and attach it to your 

ornament when returning it to the school. 
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